



Zusatzstoffe

und mehr



TEMAD ANTIBLOCK

NAME: **TEMAD CLEANING**
KENNZEICHNUNG: **Gemäß der Formulierung**
ART: **ANTIBLOCKING-ZUSATZSTOFF**

NAME: **TEMAD ANTIBLOCK**
CODE: **according to the formulation**
TYPOLOGY: **ANTIBLOCKING ADDITIVE**

BESCHREIBUNG:



TEMAD ANTIBLOCK ist eine synergistische Kombination auf Basis natürlicher Kieselsäure, die universell in einer Konzentration von 50% dispergiert ist. Sein Zweck besteht darin, das Anhaften des Produkts während der Extrusionsphase zu verhindern, wodurch das Gleiten bei einer relativen Steigerung der Produktivität erhöht wird. Während der Lagerung des Fertigprodukts begünstigt es das Öffnen der Beutel und/oder das vertikale Ablösen übereinanderliegender Produkte. Einige Antiblockings wirken auch als Slip-Gleitmittel. TEMAD ANTIBLOCK (Cod. 100122) ist ein ungiftiges DMI/CEE FDA/USA-Produkt, geeignet für die Herstellung von LD PE, HD PE Folien ohne die Transparenz zu verändern.

PRODUCT DESCRIPTION:

TEMAD ANTIBLOCK is a synergistic combination based on natural silicas dispersed on a universal basis at a concentration of 50%. Antiblocking additives have the purpose of preventing manufactured articles from getting stuck during the extrusion phase, increasing the flow factor with relative increase in productivity. During storage, it facilitates the opening of the finished product's bags and/or the detachment in the vertical direction of overlaid manufactured items. Some antiblocking additives also function as slip additives. TEMAD ANTIBLOCK is a non-toxic DMI / EEC FDA / USA product, suitable for the production of LD PE/HD PE films, without altering the transparency.

VERWENDUNG

Die empfohlene Verwendung variiert von 1% bis maximal 5%

WAY OF USE:

The recommended use varies from 1% to maximum peaks of 5%.





TEMAKROM s.r.l.
Via Artigiani, 6
25014 Castenedolo (BS)
VAT n. 03612620173